
Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2009-01-14 hos Kerstin Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Bo Persson Sven Jönsson
Ewa Högberg Lennart Andersson
Emma Hartell Ellinor Larsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes

5 Kassarapport: Det är Hörby-Frosta förening som sköter kassan på Jägersbo
under 2009. Sven hade vid dagens möte ännu inte fått sammanställningen
av deras kassör varför redogörelse från dansen den 9 januari får anstå
till nästa möte.

Sven hade tillsammans med Ewa sammanställt dagordning samt verk-
samhetsberättelse inför årsmötet den 18 januari. Vi gick igenom denna.
Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Det hade kommit inbjudan till vår förening
angående funktionsträff den 25 januari. Träffen ska hållas i Finja Bygdegård.
Emma åker dit och eventuellt Sven.

Ewa berättade att hon varit på möte med valberedningen. Bo Persson
har lämnat in önskemål att avgå från styrelsen.  Håkan Nilsson har blivit
tillfrågad och sagt sig vara villig att ersätta Bo. Oscar Caster kan tas in
som ersättare beroende på om Lennart Andersson väljer att stanna kvar
i styrelsen eller inte.

Teckomatorps förening firar 50-årsjubileum den 17 januari. Styrelsen kom
överens om att Ewa och hennes Bo ska närvara vid festen och då överlämna
en blomma.

Vecka 11 är det start för projektet Dans-i-skola och Ringsjöskolan är
först i tur.



7 Övriga frågor: de nya dansprogrammen för 2009 är slut och vi bestämde
att Sven ska låta trycka upp ytterligare cirka 200-250 exemplar.

8 Nästa möte: blir den 18 februari hos Hans Lindstedt eller eventuellt
25 februari hos Ellinor.

9 Avslutning: Mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte med
Höörs Gammaldansförening 2009-01-18 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade öppnade mötet och hälsade oss
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Ellinor Larsson
Sven Jönsson Hans Lindstedt
Emma Hartell Håkan Nilsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2009: ordförande Ewa Högberg,
kassör Sven Jönsson, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamot
Håkan Nilsson, styrelseledamot Emma Hartell, styrelseledamot
Hans Lindstedt, styrelseledamot Linda Slåttli. Ersättare: Ellinor Larsson
och Oskar Castor.

5 Val av vice ordförande för år 2009: Hans Lindstedt

6 Val av vice sekreterare för år 2009: Ellinor Larsson

7 Val av vice kassör för år 2009: Emma Hartell

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2009: Ewa Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Sven Jönsson,
451106-4190, eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.

11 Övriga frågor:  det hade kommit inbjudan från kommunen – Fritid i Höör
angående underlag för aktiviteter under sportlovet.

Vecka 11 är det start för Dans-i-skolan. Sven hade ännu inte hört
något från Sätoftaskolan.

12 Nästa möte: blir den 25 februari hos Ellinor.



13 Mötets avslutande: Ordförande Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2009-02-25 hos Ellinor Larsson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Sven Jönsson
Ellinor Larsson Emma Hartell
Håkan Nilsson Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollen dels från
den 14/1 dels från årsmötet den 18 /1 samt konstituerande mötet den
18/1. Allt godkändes.

5 Kassarapport:Vi fick redogörelse av Sven för resultatet av dansen på
Jägersbo den 9 januari samt en balansrapport för januari månad.

Vid tidigare möte har vi diskuterat om styrelsemedlemmarna eventuellt
skulle betala full entréavgift till Jägersbo. Vi tog åter upp detta förslag
och kom överens om att avgiften för styrelsemedlemmarna ska vara
fortsatt oförändrad.

Emma undrade över bidrag till Hästvedalägret i vår. Kostnaderna beräknas
uppgå till cirka 2000 kr och styrelsen beviljade detta bidrag.

6 Rapporter och skrivelser: Det blir årsmöte i Teckomatorp den 21 mars.
Två ombud kommer att närvara från vår förening, nämligen Ewa och Sven.
Eventuellt kan ytterligare några följa med.

Den 19 april blir det instruktörsträff i Klagshamn.

Emma talade om att man planerar att ha ungdomsdans under Kristianstad-
dagarna.

I Tallparken arrangeras kultisdans den 27  februari

Ewa berättade att En Fyra Skåne ska hålla möte den 9 mars i Vallåkra.

Ungdomssektionen ska ha möte den 7 mars.

Dans-i-skolan: i Ringsjöskolan  blir det den 9/3 och 11/3. Sven hade fort-
farande inte hört något från Sätoftaskolan. Jeppaskolan hade lämnat in
önskemål om att få vara med.



7 Övriga frågor: kommunen har gett  ut ett föreningsblad som också ska
finnas som nättidning på deras hemsida. Fyra nummer per år blir det.

Kulturkvartersdagen den 6 juni: vi har bokat tid för träningsdans den
3 juni.

Vi diskuterade kursavslutningen. Bestämdes att priset blir 70 kr
för vuxna. Barn som inte deltar i kursen får betala samma avgift som
föregående år. Biljetter kommer att säljas liksom tidigare. Hans och Håkan ska
sköta detta. Ingrid gör upp dansprogrammet.

Diskussion om vad som kan göras för att få fler personer till danserna på
Jägersbo. Förslag bl a att försöka motivera deltagarna på våra kurser att komma
dit.
Kanske behöver man se över valet av gammeldanserna.
Dansgolvet är inte i bästa skick längre och toaletterna kan behöva fräschas
upp. Detta får vi prata med Mattias om.

Vi bestämde dagar för styrelsemötena under året.

8 Nästa möte: blir hos Emma Hartell den 18 mars

9 Avslutning: mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Emma Hartell 2009-03-25

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Emma Hartell Ellinor Larsson
Sven Jönsson Håkan Nilsson
Ewa Högberg Oskar Castor
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet från februarimötet lästes upp
av Kerstin och godkändes.

5 Kassarapport: Sven redogjorde för resultaten av danserna på Jägersbo
den 3 februari och den 13 mars. Vi fick också en balansrapport gällande
t o m februari månad. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Ringsjöskolan är klar med Dans-i-skola
programmet. Den 2 och den 4 juni är det Sätoftaskolans tur.

Brottarna hade haft möte angående marknaden den 7 – 9 augusti och
Sven var där. Vi gick igenom programmet och våra tider på lördagen blir
preliminärt kl 13.30 till 15.00. Vi kommer att passa i lotteriet vid Frosta-
banken och ungdomarna tar ett annat lotteri. Brottarna önskar få hjälp med för-
beredelserna på torsdagen samt med städning på söndagskvällen.
Nästa möte med brottarna blir den 4 maj.

En Fyra Skåne har haft möte och Ewa berättade från detta. Det blir
Trollsjödans i Eslöv den 16 augusti. Spelmanspojkarna kommer att stå
för musiken. Inträdet blir 50 kr. Om våra ungdomar vill vara med ska
vår förening betala för dem.

Vi diskuterade alternativ för att få fler kursdeltagare att komma till
Jägersbo. Bl a föreslogs lägre entréavgift. Vi ska även förklara lite ut-
förligare hur det brukar gå till på våra danser.

Det var årsmöte i Teckomatorp den 21 mars och Sven och Ewa gav
en sammanfattning från detta.

Under Kristianstaddagarna blir det ungdomsdans den 5 juli.

7 Övriga frågor: Vallåkra förening firar 50 årsjubileum på lördag och
vi kom överens att skicka en blomma.



Forts: Bestämdes att föreningen ska sponsra entréavgiften med 40 kr till
de kursdeltagarna som vill komma till Jägersbo. Detta ska gälla för ett tillfälle.

Diskussion ifall vi ska ändra våra styrelsemöten från onsdagar till tisdagar
i stället. Beslut kommer att tas då samtliga medlemmar tillfrågats.

Sven talade om att han bokat en onsdagskväll på Älvkullen för träning inför
marknaden.

8 Nästa möte: blir den 22 alternativt den 28 hos Håkan Nilsson.

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2009-04-28 hos Håkan Nilsson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Sven Jönsson
Oskar Castor Håkan Nilsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet från mötet
i mars och detta godkändes.

5
Kassarapport: Vi fick en redovisning av Sven med balansrapport gällande
t o m mars månad. Sven gav en sammanfattning av vårens danskurs och
aktuellt medlemsantal. Allt godkändes.
Den 5 augusti blir det träningsdans inför Höörs marknad.

6 Rapporter och skrivelser: protokoll från årsmötet 21 mars hade kommit.
En utbildning i hjärt-lung-räddning kommer att hållas den 10 maj.
Intresserade kan anmäla sig till Sven.

Ewa berättade om instruktörskursen som varit den 19 april. Nästa kurs
blir till hösten i Hässleholm.

Det blir nytt möte med brottarna blir den 4 maj och Ewa och Sven ska
deltaga.

Den 6 juni är det tänkt att föreningen ska ha uppvisningsdans på
Bergrenska Gården. Vi har bokat för träningsdans den 3 juni.

Det hade kommit förfrågan till Sven från ett blivande brudpar om de
kan få hjälp att lära sig dansa vals inför sitt bröllop.

Föreningen har fått förfrågan från Fogdarödshemmet om att ha en upp-
visning för de vårdtagare som vistas där. Detta blir i så fall torsdagen
den 18 juni i samband med deras Trädgårdsdag. Vår förening får ersättning
om vi kan ställa upp.

Vi fastställde nya datum för våra kommande styrelsemöten som blir
tisdagar i fortsättningen.



7 Övriga frågor:  Sven hade skrivit ett brev till förbundsstyrelsen gällande
den avgift som ungdomarna får betala vid våra dansträffar. Svar hade kommit
från Bertil Lindberg att förbundet ska ta upp frågan vid möte den 10 maj.

8 Nästa möte: blir den 26 maj hos Ewa Högberg

9 Avslutning: mötet avslutades Ewa Högberg tackade samtliga.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Ewa Högberg 2009-05-26

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Håkan Nilsson Ellinor Larsson
Emma Hartell Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gav en redogörelse för resultatet från danskvällen
på Jägersbo den 17 april. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Sven hade uppdaterat medlems-
registret inklusive tel-nummer.

HLR-kursen hölls som planerat den 10 maj. 6 personer deltog.

Det har varit ungdomsläger i Hästveda och Emma och Ellinor rapporterade
från detta.

Ewa och Sven berättade att de lagt ner cirka 4 timmar för att, på begäran,
lära ett brudpar dansa vals. Paret var mycket läraktiga och det hela gick
väldigt bra.

7 Övriga frågor: vi diskuterade en del inför kommande kurstermin år 2010.
Ingrid har haft önskemål om att omfördela tiderna på kurserna och skulle
vilja ge mer tid till nybörjarna

Diskussion också angående ungdomskursens uppläggning – nybörjarkurs
eller inte? Vilka tider kan vara lämpliga?

Angående uppvisningen på Bergrenska Gården på nationaldagen  talade
Sven om att ungefär 26 personer har anmält intresse att vara med.

Föreningen ska ha en uppvisning på Fogdarödshemmet den 18 juni.
Tiden blir kl 14.00 – 14.30.

Fr o m år 2010 måste föreningen själva stå för bokning av orkestrar.



Vi har fått tider på Jägersbo för nästa år och dessa blir som följer:

 8 jan 10 sep
12 feb   8 okt
12 mars 12 nov
16 april   3 dec
14 maj (ev 21 maj)

Det blir möte med Hörbyföreningen den 4 juni för att bl a bestämma
orkesterval för år 2010. Vi gjorde upp förslag att ta med till mötet.

8 Nästa möte:  den 5 augusti blir det halvårsmöte på Älvkullen.

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid halvårs styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening den 5 augusti 2009 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Sven Jönsson Hans Lindstedt
Elinor Larsson Oskar Castor
Linda Slåttli Ewa Högberg
Håkan Nilsson Emma Hartell
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gav oss en redovisning av vårterminens danskurs
och sammandrag av föreningens verksamhet samt en balansrapport.
Allt godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:Ewa tog upp angående den festival som arrangeras
av kommunen den 5-6 september. Syftet med festivalen är att föreningarna
ska ges möjlighet att visa upp sig marknadsföra sig. Vår förening ska medverka
söndagen den 6 september. Ett möte kommer att hållas den 26 augusti och Ewa
och Oskar ska gå dit. Två funktionärer ska medverka från varje förening och för
dessa blir det ett informationsmöte den 1 september.

Det har varit möte med Hörbyföreningen och vi har nu enats om orkestrarna
för år 2010. Förmodligen blir det dock ingen danskväll i december månad.

7 Övriga frågor: Vi diskuterade förberedelserna inför marknaden och
bestämde tider för passen i tombolan. I år kommer vi inte att dela ut någon
minnessak till de som deltar i schottisloppet.

Årets höstmöte blir förmodligen någon gång i oktober och eventuellt
kan det hållas i Höör. Vi får avvakta närmare besked.

8 Nästa möte: blir tisdagen den 22 september hos Hans Lindstedt

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2009-09-22 hos Hans Lindstedt

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Sven Jönsson Hans Lindstedt
Ewa Högberg Håkan Nilsson
Ellinor Larsson Oskar Castor
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Vi fick en redovisning av Sven gällande balansrapport
för augusti och september. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Sven tog upp angående lokalen på Älvkullen.
Nästa år kommer vi att få betala hyra med 40 kr per timme. Diskussion
om det eventuellt går att hitta någon annan lokal lämplig att dansa i.

Det är dags att börja söka efter sponsorer inför nästa år. Det gäller för
vår förening  och Hörbyföreningen att hitta 4 sponsorer var.

Det blir höstmöte den 18 oktober på Backagården, meddelade Ewa.
Sven, Ellinor och Ewa ska gå dit.

Inbjudan hade kommit till dans den 8 november på Sommarlust i
Kristianstad.

Den 27 september blir det instruktörskurs.

Ewa berättade från ett möte med Höörsalliansen där man gav en uppföljning
av festivalen. Tyvärr visade det sig att arrangemanget gick med förlust.
Det kommer ändå att anordnas en ny festival nästa år.

En Fyra Skåne hade haft möte och Ewa och Sven var där. Det bestämdes
att man ska ordna ny Trollsjödans även nästa år den 15 augusti. I ö gick
man igenom olika frågeställningar  inför höstmötet. Nytt möte med
En Fyra Skåne blir den 8 mars 2010.

Förbundsstyrelsen önskar ha sitt möte den 5 oktober i Höör på Älvkullen.

Sven berättade att han bokat tider på Älvkullen för hela nästa år.



Forts: Vi diskuterade när vi ska börja våra kurser nästa höst och enades om
den 5 september.

7 Övriga frågor:  Det blir höstfest i Tallparken i Vinslöv den
30 oktober.

Den 3 oktober är det Torgdag i Höör. Vi är ombedda att ha en dansupp-
visning på Nya Torg. Samma dag sker invigning av Skånes Mittpunkt.

Vinnarna i vår tipsrunda har nu publicerats på hemsidan, berättade Sven.

8 Nästa möte:  blir den 20 oktober hos Sven.

9 Avslutning: Ewa tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 20 oktober 2009 hos Sven Jönsson

1 Vice ordförande Hans Lindstedt hälsade välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Hans Lindstedt
Håkan Nilsson Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven hade ställt samman balansrapport samt redovisade
resultatet från dansen på Jägersbo i september. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Det var höstmöte på Backagården den 18 oktober
och Sven gav oss en rapport angående detta.

Emma Hartell har meddelat att hon önskar avsäga sig sitt uppdrag i
styrelsen från och med nästa år.

Information hade kommit från kommunen inför det stundande höstlovets
olika aktiviteter.

Det är tid att trycka upp de nya programmen för danserna på Jägersbo
nästa år. Vi enades om en grön färg på programmen.

Vi diskuterade föreningens deltagande på skyltsöndagen som infaller
den 29 november. Vår förening kommer att medverka med bl a dans
och lotteri. Bankens lokal står till  vårt förfogande. Bestämdes att vi
ska annonsera i Frostabladet.
I år har musikskolan erbjudit sig att arrangera hela Luciafirandet.

7 Övriga frågor: kursavslutningen: Vi bestämde att det ska kosta 70 kr
för vuxna och 35 kr för ungdomar som inte är kursdeltagare. Hans och
Håkan kommer att sälja biljetter. De som inte vill ha någon mat får
betala 20 kr i entréavgift.

8 Nästa möte: blir den 24 november hos Oskar Castor



9 Avslutning: Hans avslutade mötet och tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Hans Lindstedt, vice ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 24 november 2009 hos Oskar Castor

1 Ordförande  Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Oskar Castor Sven Jönsson
Ewa Högberg Håkan Nilsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gav oss en redogörelse för dansen på Jägersbo
den 9 oktober. Vi fick en resultat- och balansrapport t o m oktober månad.
Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Den 2 december blir det möte med En Fyra
Skåne. Då ska man bl a diskutera möjligheten att arrangera en gemensam
dansafton med våra föreningar.

Lokaltidningen hade skickat information angående annonseringen om
danserna på Jägersbo och undrat om vår förening tänker fortsätta med samma
typ av annons med logga. Bestämdes att vi fortsätter liksom tidigare.

Föreningen hade fått inbjudan  till jubileumsdans i Tallparken den
28 november.

Det kommer att bli aktuellt med att lägga in några nya foton på vår
hemsida och Sven undrade om även de övriga fotona som finns där
behöver uppdateras. Styrelsen ansåg inte att detta var nödvändigt. 

7 Övriga frågor: Ewa hade fått en förfrågan från ett par som gärna vill lära sig
några danser, då de tänker anordna en privat ”Nobelfest”. Detta ska då
ske den 5 december.

Den 3 december ska förbundet ha möte på Älvkullen.

Vi gick igenom de olika arrangemangen runt skyltsöndagen 29 november
Det kommer att bli fika med kaffe och bullar, musik och dans m m.
Kl 16.00 – ca 16.30 blir det gästspel av Frosta Spelmän.

Mette Stolt har lovat att hon ställer upp och tar hand om ungdoms-
kursen under vårterminen.



Forts: 3 styrelsemedlemmar kommer att lämna sina uppdrag fr o m  nästa år
och föreningen måste värva 3 nya medlemmar.

8 Nästa möte:  blir den 15 december hos Linda.

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 15 december 2009 hos Linda Slåttli

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Linda Slåttli Hans Lindstedt
Håkan Nilsson Ewa Högberg
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll:  Protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes

5 Kassarapport: denna punkt fick hänskjutas till nästa möte

6 Rapporter och skrivelser: Ewa berättade om det par som ville ha hjälp
att lära sig en del danser till en privat ”Nobelfest” den 5 december.
De var väldigt läraktiga och det uppskattades mycket.  Ersättningen blev
800 kr och har gått till föreningen.

Det var möte med En Fyra  Skåne den 2 december och man har nu enats
om att arrangera en gemensam dansafton till våren. Den 9 april har
föreslagits som lämpligt datum. Dansen kan ordnas antingen på Jägersbo
eller i Vallåkra på Gröna Dal.  Orkester kan bli SkåneSvennes, Liljas eller
eventuellt Skånepågarna.

Förbundsmötet den 3 december på Alvkullen förlöpte väl och Ewa och
Sven hjälpte till med att ordna förtäringen.

Ewa berättade hur det gått under skyltsöndagen. Det allmänna omdömet
var väl att det kunde ha varit mer välbesökt. Det rådde viss tveksamhet om det
är mödan värt att upprepa arrangemanget nästa år.

Kommunen har ännu inte beslutat om det blir aktuellt att ta ut hyra för
lokalen på Älvkullen. Troligen blir det inte till nästa år.

7 Övriga frågor: Vi diskuterade situationen i styrelsen för nästa år.
3 medlemmar kommer att avsäga sig. Enligt Ewa kommer Bo Persson
tillbaka i styrelsen. Det är inte lätt att värva nya medlemmar och vi får
överväga att kanske endast ha 7 medlemmar i stället för 9.

Hans talade om att han kommer att flytta till Kristianstad i början av
januari nästa år. Hans är kvar i styrelsen även 2010 men det kan innebära
vissa svårigheter för honom att delta i olika åtaganden.



Forts: Ewa tog upp om danskursernas utformning och innehåll. Det behövs en
förändring och vi måste diskutera detta framöver.

8 Nästa möte: blir den 12 januari 2010 hos Kerstin

9 Avslutning: Mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande


